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PRISOTNI ČLANI ODBORA:  
Boris GRILC, Igor ARH, mag. Božena RONNER, Edina DŽAMASTAGIĆ, Urška HABJAN 
in Maja RAZINGAR 
 
ODSOTEN ČLAN ODBORA: dr. Adis MEDIĆ 
 
OSTALI PRISOTNI:  
Mag. Valentina GORIŠEK – direktorica občinske uprave, Marko MARKELJ – direktor 
Komunalne direkcije, Petra DEČMAN – vodja Oddelka za družbene dejavnosti in splošne 
zadeve, mag. Vera DJURIĆ DROZDEK – vodja Oddelka za gospodarstvo, Brigita 
DŽAMASTAGIČ – vodja Oddelka za finance, plan in analize, Boštjan OMERZEL – vodja 
Medobčinskega inšpektorata in redarstva občin Jesenice, Gorje, Kranjska Gora in 
Žirovnica, Tea ULAGA - predstavnica družbe EKOGOR d.o.o, ter Uroš BUČAR – direktor 
Javnega komunalnega podjetja JEKO, d.o.o., Jesenice 
 
Predsednik Odbora je predlagal, da se prednostno obravnavajo točke, pri katerih so 
poročevalci povabljeni gostje. Drugih predlogov za spremembo dnevnega reda ni bilo, 
zato je predsednik Odbora v potrditev predlagal naslednji 
 

DNEVNI RED: 
1. Potrditev besedila skrajšanega zapisa s poročilom o sprejetih sklepih na 2. redni seji 

Odbora za proračun in finance, ki je bila 21. 3. 2019 
2. Predlog Odloka o spremembah odloka o ustanovitvi JEKO, javnega komunalnega 

podjetja, d.o.o., Jesenice – PRVA OBRAVNAVA 
3. Poročilo o izvajanju koncesionirane dejavnosti obdelave mešanih komunalnih 

odpadkov za leto 2018 
4. Informacija o delovanju Centra za ravnanje z odpadki Mala Mežakla in o postopkih za 

zagotovitev predpisanih ravnanj z mešanimi komunalnimi odpadki 
5. Poročilo o delu Medobčinskega inšpektorata in redarstva občin Jesenice, Gorje, 

Kranjska Gora in Žirovnica za leto 2018 
6. Predlog Rebalansa Proračuna občine Jesenice za leto 2019 – PREDLAGAN 

SKRAJŠANI POSTOPEK 
7. Predlog Odloka o določitvi takse za obravnavanje zasebnih pobud za spremembo 

namenske rabe prostora v občinskem prostorskem načrtu občine Jesenice - DRUGA 
OBRAVNAVA 

8. Predlog Odloka o določitvi nadomestila stroškov lokacijske preveritve v občini 
Jesenice – DRUGA OBRAVNAVA 

http://www.jesenice.si/
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9. Osnutek Plana graditve in vzdrževanja občinskih cest v obdobju od leta 2019 do leta 
2022 

10. Predlog Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem – 4. dopolnitev Načrta 
razpolaganja z nepremičnim premoženjem v lasti Občine Jesenice za leto 2019 

11. Predlog Načrta ravnanja s premičnim premoženjem za leto 2019  
12. Vprašanja in pobude 

 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 5 

     ZA - 5 
 
Dnevni red je bil sprejet. 
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Razprave in pripomb na zapisnik 2. redne seje Odbora za proračun in finance ni bilo, zato 
je predsednik Odbora predlagal 
 
SKLEP: 
Potrdi se skrajšan zapis 2. redne seje Odbora za proračun in finance, ki je bila 21. 
3. 2019. 
 

GLASOVANJE: PRISOTNIH - 5 
     ZA - 5 

 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TT OO ČČ KK AA   22 ::   
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JJ EE SS EE NN II CC EE   ––   PP RR VV AA   OO BB RR AA VV NN AA VV AA   

 
Uvodno obrazložitev sta podala Marko Markelj in Uroš Bučar. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Edina Džamastagić:  
Ustanoviteljici javnega podjetja sta občini Jesenice in Žirovnica. Dokapitalizacija se bo 
razdelila glede na ustanovitveni delež, tako da bo Občina Žirovnica prispevala 35.000 
EUR, ostala sredstva pa bo prispevala Občina Jesenice. Postavlja se vprašanje, kako je 
potem z uporabo teh strojev, glede na to, da Občina Jesenice zanje plača bistveno večji 
delež. Zanima jo, kakšne so možnosti, da bi bila Občina Jesenice 100 % lastnica javnega 
komunalnega podjetja. 
 
Marko Markelj:  
Že pri drugi dopolnitvi Odloka je šlo za dokapitalizacijo podjetja, pri kateri se je lastniški 
delež ohranil. V kolikor bi Občina Jesenice želela imeti v javnem komunalnem podjetju 
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100 % delež, bi morala Občina Žirovnica s tem soglašati. Delež v javnem komunalnem 
podjetju je bil namreč določen z delitveno bilanco. Občina Žirovnica ne pristaja na to, da 
bi se njen delež zmanjševal, zato se tudi s tretjo spremembo Odloka deleža ne 
spreminjata. Imata pa obe občini pri glasovanju na svetu ustanoviteljev enake glasovalne 
pravice. 
Strojna oprema je na razpolago posamezni občini glede na potrebe in ne glede na 
ustanovitveni delež.  
 
Uroš Bučar:  
Cena za uporabo strojne opreme se plačuje po urni postavki. Unimog, kot specialno 
vozilo, je potreben na Jesenicah, v občini Žirovnica ga niti ne rabijo, ker nimajo gorskih 
poti oz. gorskih cest. Na Občinskem svetu občine Žirovnica je bilo zato tudi izpostavljeno 
vprašanje, zakaj bi Občina Žirovnica sploh prispevala sredstva za to vozilo.  
 
Igor Arh : 
Meni, da je smiselno, da JEKO dela na širšem območju in bi morali le stremeti k temu, da 
bi se to območje še razširilo. Na ta način bi se namreč tako osnovna sredstva, kot tudi 
zaposlene bolj racionalno izkoriščalo.  
Podpira dokapitalizacijo, saj je imelo javno podjetje v preteklosti že težave zaradi nizke 
kapitalske ustreznosti pri najemanju kredita. 
 
Mag. Valentina Gorišek: 
Pri d.o.o. iztis malega družbenika ni mogoč, lahko pa se to stori soglasno s spremembo 
odloka in družbene pogodbe. Druga možnost pa je sodna izločitev, kadar družbenik 
pomembno krši družbeno pogodbo.  
 
Po razpravi je predsednik Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da 
sprejme predlog Odloka o spremembah odloka o ustanovitvi JEKO, javnega 
komunalnega podjetja, d.o.o., Jesenice v prvi obravnavi. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH - 6 
                           ZA – 6 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TT OO ČČ KK AA   33 ::   

PP OO RR OO ČČ II LL OO   OO   II ZZ VV AA JJ AA NN JJ UU   KK OO NN CC EE SS II OO NN II RR AA NN EE   DD EE JJ AA VV NN OO SS TT II   

OO BB DD EE LL AA VV EE   MM EE ŠŠ AA NN II HH   KK OO MM UU NN AA LL NN II HH   OO DD PP AA DD KK OO VV   ZZ AA   LL EE TT OO   22 00 11 88   

 
Uvodno obrazložitev je podala Tea Ulaga. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Boris Grilc:  
Kar je bilo sedaj povedano v uvodni obrazložitvi se posluša že ves čas. Zavedati se je 
potrebno, da prihajajo toplejši dnevi in da bo smrad spet postal velik problem celotnih 
Jesenic. 



4 

Očitno je potrebno poiskati še koga, ki bo prišel balirati odpadke. Izgovorov, ki gredo na 
račun balirke, mora biti konec. Poleg tega pa v poročilu ni zaslediti podatka, koliko 
odpadkov se dnevno odloži na Mali Mežakli tudi od drugod, ne samo z Jesenic. 
 
Tea Ulaga:  
Na letnem nivoju so prevzeli 19.164 ton vseh mešanih komunalnih odpadkov, in če se od 
te količine odšteje 3.835 ton jeseniških količin, se dobi razlika, ki je bila pripeljana iz 
drugih občin. 
70 % lahke frakcije iz Male Mežakle je bilo prepeljane v Suhadole. Tamkajšnja balirka je 
bila namreč ves čas namenjena baliranju tovrstnih odpadkov. Zadeve v Suhadolah so 
kolikor toliko pod nadzorom, tako da so imeli namen že v mesecu marcu balirko prestaviti 
na Malo Mežaklo. V vmesnem času pa so potem nastopile težave z neprevzeto odpadno 
embalažo, ki jo družbe za ravnanje z odpadno embalažo ne prevzemajo. Ker gre tudi v 
tem primeru za zelo velike količine odpadkov so se bili primorani v Suhadolah sedaj lotiti 
tega problema. To je razlog, zakaj balirke še ni na Mali Mežakli. 
Pri operativnem delu se vsak dan izkazujejo novi problemi in ves čas iščejo rešitve in 
iščejo prevzemnike. Vendar pa v tem trenutku, ne glede na ceno, prevzemnika za lahko 
frakcijo ni, ker so kapacitete v celoti zapolnjene. 
 
Brigita Šen Kreže:  
Razume bojazni in razmišljanja, saj so bili že obljubljeni roki, ki niso bili izpolnjeni. Dejstvo 
pa je, da je težava s plastiko, saj je Kitajska v lanskem letu meseca septembra na svojem 
kongresu sprejela odločitev, da ne bo več uvažala tovrstnih odpadkov v svojo državo. 
Posledično Evropa ni dovolj hitro odreagirala in zato je vsa ta embalaža ostala na 
evropskem trgu. 
Država je razpisala interventni zakon, vendar pa za to regijo izvajalec ni bil izbran. Sedaj 
je narejen nov razpis, ki je razdeljen na še več sklopov. Rezultati razpisa bodo znani 
nekje v sredini meseca maja. 
 
Boris Grilc:  
Ta problematika se vleče že več let in je bila večkrat izpostavljena tudi že v prejšnjem 
mandatu. 
 
Igor Arh:  
Zanima ga, na kakšen način v podjetju razmišljajo da bodo preprečili smrad na 
Jesenicah. Odpadki bodo na Jesenicah ostali in čakali na drugega prevzemnika, ki se bo 
enkrat pač moral najti. Nič pa ni bilo rečenega glede smradu. Ekogor ima določene neke 
pogoje z gradbenim in uporabnim dovoljenjem. Zanima ga, zakaj je pravzaprav prišlo do 
tega smradu. Če predvidene stvari, ki so naložene, ne bodo zadostne, kako se bo 
preprečil smrad. Eden od osnovnih pogojev je, da smradu na Jesenicah ne bo več. 
 
Tea Ulaga:  
Baliranje je glavni ukrep ki bi preprečil smrad. Vsi bi si želeli, da bi lahko odpadke 
odpeljali in jih lahko dokončno oskrbeli, vendar v tem trenutku take rešitve ni. 
V zadnjem času intenzivno potekajo razni posveti skupaj z Ministrstvom za okolje in 
prostor, na katerih je govora o termični izrabi odpadkov. Ljudi se pripravlja na to, da je 
izgradnja takega objekta na območju Republike Slovenije nujna.  
Država je v letu 2006 v operativnem programu opredelila, hkrati z izgradnjo centrov za 
ravnanje s komunalnimi odpadki, izgradnjo vsaj dveh termičnih objektov, ki bi zadostila 
končni oskrbi produkta lahke frakcije, ki pri tem nastaja. Veliko sredstev se je vložilo v 
izgradnjo regijskih centrov za ravnanje z odpadki, medtem ko na področju izgradnje 
termičnih obratov ni bilo narejenega nič.  
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Skladno s trenutno veljavno zakonodajo je sežig odpadkov opredeljen kot državna 
gospodarska javna služba. Država je tista, ki bi morala zagotoviti infrastrukturo za 
tovrstno dejavnost, vendar se je ves čas zanašala na to, da bo to področje pokrila z 
izdajanjem izvoznih dovoljenj.  
Gre za nezmožnost ravnanja z odpadki, s katero se soočajo vsi centri za ravnanje z 
odpadki, razen Celja, ki ima poleg centra za ravnanje z odpadki zgrajeno tudi toplarno, v 
kateri lahko te odpadke sosežigajo in izkoriščajo.  
Edini ukrep, ki ga v tem trenutku lahko izvajajo, je začasno skladiščenje. Da se omejuje 
smrad, se ti odpadki ovijajo v folijo. Gre za prakso, ki se jo poslužujejo tudi drugod po 
Evropi, saj je na ta način odpadek hermetično zaprt in zato ni emisij v okolje.  
Država je prepoznala nujo po izgradnji termičnega objekta, zato je sedaj samo še 
vprašanje kdaj bo ta objekt zgrajen in na kateri lokaciji. Na Ministrstvo so zato že naslovili 
vprašanje, kam naj obdelovalci odpadkov za ta čas odlagajo odpadke. Če namreč država 
v tem trenutku začne z izgradnjo termičnega objekta, bo do začetka obratovanja tega 
objekta preteklo minimalno pet let. Konkretne rešitve ni bilo, je pa bilo rečeno, da 
proučujejo možnost, da bi obstoječe termične objekte (TEŠ, Salonit Anhovo, ipd.) 
ustrezno nadgradili, da bi potem služili temu namenu. Direktor Gospodarske zbornice pa 
je podal predlog, da bi za čas do izgradnje termičnih objektov, država zagotovila začasne 
deponije, kamor bi se ves ta material lahko začasno skladiščil. Ministrstvo se glede te 
rešitve zaenkrat še ni opredelilo. 
 
Igor Arh:  
Strinja se, da bo minilo še kar nekaj časa preden bo v Sloveniji zgrajena sežigalnica, saj 
tudi prebivalci neradi sprejemajo take objekte v svoje okolje.  
V sežigalnici v Celju naj se menda ne bi smelo kuriti drugih odpadkov. Zanima ga, ali ta 
podatek drži, ali imajo oni le zapolnjene svoje kapacitete. 
 
Tea Ulaga:  
V primeru Celja gre za sredstva, ki so bila pridobljena iz kohezijskih skladov in so 
predvidena samo za definirano območje.  
 
Brigita Šen Kreže:  
Po informacijah, danih s strani direktorja, imajo tudi v Celju zapolnjene vse kapacitete. 
 
Boris Grilc:  
Predlaga, da Odbor za proračun in finance sprejme dodaten sklep, s katerim poda 
predlog Občinskemu svetu, da imenuje skupino, ki bo spremljala poslovanje iz izvajanje 
gospodarske javne službe obdelave mešanih komunalnih odpadkov. 
 
Po razpravi je predsednik Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP 1: 
Odbor za proračun in finance se je seznanil z Letnim poročilom družbe EKOGOR 
d.o.o. za leto 2018 o poslovanju in izvajanju gospodarske javne službe obdelave 
mešanih komunalnih odpadkov. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH - 6 
                           ZA – 6 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
in 
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SKLEP 2: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da 
sprejme Sklep o imenovanju delovne skupine, ki bo spremljala poslovanje in 
izvajanje gospodarske javne službe obdelave mešanih komunalnih odpadkov. 
 

GLASOVANJE:  PRISOTNIH - 6 
                           ZA – 6 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TT OO ČČ KK AA   44 ::   

II NN FF OO RR MM AA CC II JJ AA   OO   DD EE LL OO VV AA NN JJ UU   CC EE NN TT RR AA   ZZ AA   RR AA VV NN AA NN JJ EE   ZZ   

OO DD PP AA DD KK II   MM AA LL AA   MM EE ŽŽ AA KK LL AA   II NN   OO   PP OO SS TT OO PP KK II HH   ZZ AA   ZZ AA GG OO TT OO VV II TT EE VV   

PP RR EE DD PP II SS AA NN II HH   RR AA VV NN AA NN JJ   ZZ   MM EE ŠŠ AA NN II MM II   KK OO MM UU NN AA LL NN II MM II   OO DD PP AA DD KK II   

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Valentina Gorišek. 
 
V razpravi so sodelovali:  
 
Mag. Božena Ronner: 
Zanima jo, kakšen je cilj podane informacije in komu je namenjena. Med to informacijo je 
bilo namreč tudi rečeno, kako se odpadki nedovoljeno odlagajo na občinski parceli, po 
drugi strani pa je bila cela informacija posvečena zagovorništvu Ekogorja. 
 
Boris Grilc: 
Informacija je namenjena Občinskemu svetu, ki je to informacijo tudi zahteval. 
 
Mag. Božena Ronner: 
To je v nasprotju s predlogom sklepa za ustanovitev delovne skupine. Očitno se jo sploh 
ne rabi, saj so kar naenkrat vsi strokovnjaki, smrdi pa še vedno. 
 
Igor Arh:  
Postavi se mu vprašanje glede smradu in glede prostora na Mali Mežakli, kaj narediti s 
tem prostorom ter kaj narediti z odpadki, ki sigurno imajo določen vpliv na okolje. S 
trenutno rešitvijo ni nihče zadovoljen, Občina pa ne sme zaračunati najemnine, če se želi 
izogniti določenemu delu odgovornosti. Prav pa je, da Občina dobi neko odškodnino, če 
so odpadki odloženi na njenem zemljišču. 
Ena od rešitev je bila prikazana. Čimprej je potrebno pripeljati balirko, da se smeti 
zbalirajo, da ne bodo povzročale še dodatnih slabih vplivov na okolje.  
Meni, da se v tem trenutku ni smiselno pogovarjati o tem, kaj se lahko zgodi s koncesijo. 
Vse drugo kot to, da koncesija ostane, je slaba varianta. Potrebno pa je zahtevati od 
koncesionarja, da izvaja naloge, ki so mu naložene s koncesijo. 
O sežigalnici se je na Jesenicah pogovarjalo že pred 15 leti in morda je škoda, da takrat 
ni bila zgrajena. Občina bi od sežiga odpadkov nekaj imela, danes pa se ne bi ukvarjali s 
tem problemom. 
Verjetno je potrebno razmišljati o tem, da bi se odločili, da bi sežigalnico postavili na 
Jesenicah. Je pa potrebno resno razmisliti o tem, kakšno sežigalnico želimo imeti. Če bi 
imeli sežigalnico, bi imeli rešen problem s smetmi, vendar pa se je pri tem potrebno 
izogniti posrednim slabim vplivom, ki jih taki obrati lahko imajo. Glede na sedanjo ceno 
ogrevanja, bi bil verjetno interes, da se ogrevajo cele Jesenice. 
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Mag. Božena Ronner:  
Javno se je lagalo, da nihče na Občini ne ve, da Ekogor odlaga odpadke na občinskem 
zemljišču. Po drugi strani pa je bilo v podani informaciji rečeno, da se je Občina 
pogovarjala o možnem najemu za ta prostor. 
 
Boris Grilc:  
Predstavljeno je bilo, da se lahka frakcija odlaga na občinskem zemljišču in da je možno, 
kot ena od rešitev, da se to zemljišče da na uporabo. 
Strinja se, da bi z razdorom koncesijske pogodbe verjetno nastala samo še večja škoda. 
Poiskati je potrebno druge rešitve. Rešitve, ki bodo pripeljale do tega, da ne bo več 
smradu ter da se bodo ti odpadki začeli odvažati z Male Mežakle. 
Predlaga, da Odbor sprejme dodaten sklep, da občinska uprava, župan občine Jesenice 
in vodstvo Ekogorja za razpravo in sprejem na 4. seji Občinskega sveta občine Jesenice, 
ki bo 25. aprila 2019, pripravijo predlog ukrepov za sanacijo obstoječega stanja s 
terminskim planom, in navedbo odgovornih izvajalcev ukrepov. 
 
Po razpravi je predsednik Odbora predlagal v sprejem  
 
SKLEP 1: 
Odbor za proračun in finance se je seznanil z Informacijo o delovanju Centra za 
ravnanje z odpadki Mala Mežakla in o postopkih za zagotovitev predpisanih ravnanj 
z mešanimi komunalnimi odpadki. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 6 
                          ZA – 6 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
SKLEP 2: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da 
pozove pristojno Ministrstvo za okolje in prostor, da na eni prihodnjih sej 
Občinskega sveta podrobneje predstavi pogoje, zahteve in koristi, vezane na 
umestitev objekta za termično obdelavo odpadkov v prostor.  
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 6 
                          ZA – 6 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
in 
 
SKLEP 3 
Občinska uprava, župan občine Jesenice in vodstvo Ekogorja naj za razpravo in 
sprejem na 4. seji Občinskega sveta občine Jesenice, ki bo 25. aprila 2019, 
pripravijo predlog ukrepov za sanacijo obstoječega stanja s terminskim planom, in 
navedbo odgovornih izvajalcev ukrepov. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 6 
                          ZA – 6 
 
Sklep je bil sprejet. 
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TT OO ČČ KK AA   55 ::   

PP OO RR OO ČČ II LL OO   OO   DD EE LL UU   MM EE DD OO BB ČČ II NN SS KK EE GG AA   II NN ŠŠ PP EE KK TT OO RR AA TT AA   II NN   

RR EE DD AA RR SS TT VV AA   OO BB ČČ II NN   JJ EE SS EE NN II CC EE ,,   GG OO RR JJ EE ,,   KK RR AA NN JJ SS KK AA   GG OO RR AA   II NN   

ŽŽ II RR OO VV NN II CC AA   ZZ AA   LL EE TT OO   22 00 11 88   

 
Uvodno obrazložitev je podal Boštjan Omerzel, ki je na vprašanje Borisa Grilca pojasnil 
tudi finančni načrt Medobčinskega inšpektorata in redarstva. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Mag. Božena Ronner:  
Glede na izrečene globe, se bo Medobčinski inšpektorat kmalu financiral samostojno in 
ne bo več potreboval proračunskih sredstev. 
 
Boštjan Omerzel:  
Že ko se je ustanavljala skupna občinska uprava, so bili vsi enotnega mnenja, da višina 
pobranih glob ne more biti merilo za uspešnost delovanja tega organa. Uspešnost 
delovanja organa se lahko meri po stanju na terenu ter po zadovoljstvu ljudi z delom 
organa. Je pa prav, da se dodeljena sredstva uporabljajo racionalno. 
 
Igor Arh:  
Spreminja se način financiranja države za skupne naloge, ki jih opravlja Medobčinski 
inšpektorat in redarstvo. Za leti 2019 in 2020 se način financiranja spreminja, zanima pa 
ga, ali po tem roku obstaja možnost, da država ne bo več sofinancirala te službe. 
 
Boštjan Omerzel:  
S strani Skupnosti občin Slovenije je bil sam imenovan v delovno skupino, ko je prišlo do 
spremembe Zakona o financiranju občin. Namen države je bil, da na podlagi dobrih 
izkušenj skupnih občinskih uprav na področju inšpektorata in redarstva, skuša razširiti 
delo skupnih občinskih uprav tudi na druge vsebine.  
S spremembo zakona je država poleg inšpektoratov in redarstev sedaj pripravljena 
sofinancirati delovanje skupnih občinskih uprav tudi na področju varstva okolja, urejanja 
prometa, gasilstva, civilne zaščite, financ in računovodstva ipd. Sistem je zastavljen tako, 
da več kot je v skupno občinsko upravo vključenih nalog, večji je odstotek sofinanciranja. 
Za eno skupno nalogo bo država od prihodnjega leta dalje sofinancirala samo še v višini 
30 %, za dve skupni nalogi pa v višini 35 %, kar pomeni, da se bo sofinanciranje 
Medobčinskega inšpektorata in redarstva zmanjšalo za 15 % točk. Zlasti v vzhodnem 
delu Slovenije zato občine že reorganizirajo skupne občinske uprave in vključujejo 
dodatne naloge v delovanje le-teh. 
 
Po razpravi je predsednik Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da 
sprejme Poročilo o delu Medobčinskega inšpektorata in redarstva občin Jesenice, 
Gorje, Kranjska Gora in Žirovnica za leto 2018. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH - 6 
                           ZA – 6 
 
Sklep je bil sprejet. 
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TT OO ČČ KK AA   66 ::   

PP RR EE DD LL OO GG   RR EE BB AA LL AA NN SS AA   PP RR OO RR AA ČČ UU NN AA   OO BB ČČ II NN EE   JJ EE SS EE NN II CC EE   ZZ AA   

LL EE TT OO   22 00 11 99   ––   PP RR EE DD LL AA GG AA NN   SS KK RR AA JJ ŠŠ AA NN II   PP OO SS TT OO PP EE KK   

 
Uvodno obrazložitev je podala Brigita Džamastagič. 
 
V razpravi so sodelovali:  
 
Mag. Božena Ronner:  
Predlaga amandma, in sicer so na proračunski postavki 3070 Informiranje povečana 
finančna sredstva za 3.435,20 EUR. Ta sredstva so namenjena za honorar oz. za 
dodatne delovne naloge novi članici Uredniškega odbora, ki je hkrati še urednica rubrike 
Mnenja.  
Pod dodatne delovne naloge sama šteje tisto osebo, ki je zaposlena v občinski upravi, ne 
pa nekoga, ki je član Uredniškega odbora, razen če je župan prikrito zaposlil novo 
piarovko oz. ima dve piarovki, eno v rednem delovnem razmerju in eno, ki jo je pripeljal v 
Uredniški odbor.  
Gre za velik znesek za osebo, ki bo delala samo v uredniškem odboru, ali pa naj se pove, 
da je ta denar namenjen neki podjemni pogodbi. 
Ta amandma je samo vsebinski, saj predlaga, da se ta finančna sredstva v določeni višini 
ne namenijo predlaganemu namenu, temveč se enaka višina finančnih sredstev nameni 
za izdajo posebne edicije Jeseniških novic. Posebna izdaja Jeseniških novic naj bi bila 
vsebinsko namenjena 90-letnici ko so Jesenice dobile mestne pravice. Ta edicija bi imela 
zgodovinski pregled razvoja občine ter tudi izobraževalni in kulturni namen. Lahko bi 
naredili tudi kratek zgodovinski pregled javnega obveščanja v občini od leta 1937 dalje. 
 
Boris Grilc: 
Tudi sam ima pripravljen predlog amandmaja na proračunsko postavko 3070 
Informiranje. Potrebno je povedati, da se Uredniški odbor številčno ni povečal, zamenjali 
so se samo notranji in zunanji člani, kar pa ne more prispevati k temu, da se ta postavka 
bistveno zviša. Zato predlaga, da se sredstva na proračunski postavki 3070 Informiranje v 
višini 3.435,20 EUR prerazporedijo na proračunsko postavko 6440 OŠ Koroška Bela po 
pridobljeni dokumentaciji za nakup oken. 
 
Mag. Božena Ronner:  
Glede na vsebino amandmaja ima predlagatelj oz. predsednik prednost pri glasovanju, 
ker je vsebinsko najbolj oddaljen od namena. Če bo predlog predsednika Odbora 
izglasovan, se strinja s predlogom, da se ta sredstva namenijo za zamenjavo oken na OŠ 
Koroška Bela in svoj predlog amandmaja umika. 
 
Igor Arh:  
Predlog amandmaja je, da se sredstva namenijo za zamenjavo oken na OŠ Koroška 
Bela. Nekaj sredstev v rebalansu je tudi že namenjenih za zamenjavo oken na tej 
osnovni šoli. Ker pa vsa zbrana sredstva ne zadoščajo za zamenjavo vseh oken, meni, 
da bi bilo smiselno, da bi se še po drugih postavkah poiskale kakšne rezerve in bi se 
okna v čim večji meri zamenjala z enim posegom. 
 
Petra Dečman:  
V predlogu rebalansa je za zamenjavo oken na OŠ Koroška Bela namenjenih 20.000 
EUR. Gre za zamenjavo oken v t. im novi šoli, v mansardi pa je nekaj oken že 
zamenjanih. Ostanejo pa potem za zamenjavo še okna v polovici pritličja in nekaj oken v 
nadstropju. 
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Vzporedno se pripravljajo tudi projekti, v katere je vključen tudi energetski manager, saj je 
to pomemben del prijave za Eko sklad. Načrtuje se namreč, da bi del sredstev lahko 
dobili tudi od Eko sklada. Končna projektantska ocena za zamenjavo vseh oken še ni 
znana, v grobem pa se ocenjuje, da bi lahko zamenjali večji del oken. 
 
Boris Grilc: 
Predlaga amandma, da se sredstva na proračunski postavki 5070 Plače in drugi osebni 
prejemki, konto 4004 Sredstva za nadurno delo, v višini 3.500,00 EUR prerazporedijo na 
proračunsko postavko 6440 Osnovna šola Koroška Bela za nakup oken.  
Na 29. seji Občinskega sveta občine Jesenice je bil pod točko 3 dnevnega reda 
obravnavan predlog Proračuna občine Jesenice za leto 2019. Pri tej točki je bil predlagan 
in sprejet amandma, s katerim je bilo 3.500,00 EUR prerazporejenih iz konta za nadurno 
delo občinske uprave na proračunsko postavko 6510 Ljudska univerza z namenom 
financiranja dejavnosti prevajalke iz albanskega jezika. V obrazložitvi je predlagatelj 
amandmaja zapisal, da se sredstva za nadurno delo pri občinski upravi prerazporejajo, 
ker za predlagano povišanje sredstev glede na realizacijo dotedanje porabe sredstev ni 
bilo nobene obrazložitve. V predlogu rebalansa pa se natanko enak znesek 3.500,00 
EUR, kot je bil z amandmajem prerazporejen na drugo postavko, ponovno predlaga v 
potrditev. Nikakor ne oporeka načrtovanju sredstev za nadurno delo, meni pa, da bi v 
primeru večje porabe sredstev, kot so načrtovane v proračunu na tej postavki, lahko 
sredstva prerazporedili iz postavke splošna proračunska rezervacija, kot se je to naredilo 
pri večji nenačrtovani porabi teh sredstev v preteklem letu, kar je razvidno iz obrazložitve 
Zaključnega računa občine Jesenice za leto 2018. Predlaga, da se ta sredstva 
prerazporedijo za nakup novih oken, ki so nujno potrebna. 
 
Predsednik Odbora je v sprejem predlagal 
 
AMANDMA 1: 
Odbor za proračun in finance predlaga, da se sredstva na proračunski postavki 
3070 Informiranje v višini 3.435,20 EUR prerazporedijo na proračunsko postavko 
6440 Osnovna šola Koroška Bela po pridobljeni dokumentaciji za nakup oken.  
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH - 6 
                           ZA – 6 
 
Amandma je bil sprejet. 
 
in 
 
AMANDMA 2: 
Odbor za proračun in finance predlaga, da se sredstva na proračunski postavki 
5070 Plače in drugi osebni prejemki, konto 4004 Sredstva za nadurno delo, v višini 
3.500,00 EUR prerazporedijo na proračunsko postavko 6440 Osnovna šola Koroška 
Bela po pridobljeni dokumentaciji za nakup oken.  
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH - 6 
                           ZA – 6 
 
Amandma je bil sprejet. 
 
 
V nadaljevanju razprave so sodelovali: 
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Boris Grilc: 
Javna dela se povečujejo za 6.998 EUR. Zanima ga, za kakšna javna dela se namenjajo 
ta sredstva. 
 
Petra Dečman:  
Po zaključku javnega povabila Zavoda za zaposlovanje, Dom upokojencev in 
Gornjesavski muzej žal nista dobila odobrenih programov. Po zaključenem postopku sta 
se oba zavoda obrnila na Občino in zaprosila, če bi lahko iz proračunskih sredstev pokrili 
ta program. 
Pri Domu upokojencev dr. Franceta Berglja gre za pomoč pri organiziranju področja 
družabništva in spremljanja, pri Gornjesavskem muzeju pa gre za pomoč pri organiziranju 
in izvajanju kulturnih prireditev. Oba zavoda sta predlagal, če bi Občina lahko pokrila 
njune programe za obdobje pol leta. Zavod za zaposlovanje pa je pripravljen formalno to 
potrditi, da gre za javna dela in tudi napotiti dve osebi na ta dela. 
 
Boris Grilc:  
Proračunska postavka 8370 Gradnja in vzdrževanje plinovodov se povečuje za 13.498 
EUR, postavka 8380 Gradnja in vzdrževanje vročevodnih sistemov pa za 19.409 EUR. 
Navedeno je, da bodo ta sredstva porabljena po programu izvajalca javne službe. 
Zanima ga, ali izvajalec javne službe načrtuje kako se bodo povečala ta sredstva, ali to 
načrtuje Občina. 
 
Igor Arh: 
V uvodu je bilo povedano, da se ta sredstva povečujejo zaradi večje amortizacije. 
 
Marko Markelj: 
Izvajalec javne službe pripravi letni plan investicijskega vzdrževanja, ki ga potrdi Občina. 
Program je vedno pripravljen v večjem obsegu kot pa je na razpolago sredstev.  
Ker so sredstva na prihodkovni strani povečana na najemnini, so na odhodkovni strani 
navedena tudi kot odhodek, da se ohrani vrednost infrastrukture, ter da se namenska 
najemnina porabi nazaj za infrastrukturo. 
Če se npr. zgodita na vročevodnem sistemu dva večja defekta, se pripravljen program 
praktično sploh ne izvede. Večji defekti so namreč investicijsko vzdrževanje in jih je 
potrebno pokriti iz proračuna. Pri vročevodu in plinovodu so sredstva za investicijsko 
vzdrževanje samo v višini najemnine. 
 
Boris Grilc: 
Zanima ga, koliko sredstev je še ostalo za sanacijo strehe na Osnovni šoli Toneta 
Čufarja. 
 
Petra Dečman:  
Za obnovo strehe in fasade je načrtovanih 942.000 EUR. Že v proračunu za leto 2019 se 
je prenesel večji del investicije, sedaj se prenašajo še sredstva, ki so ostala po končnem 
obračunu. Je pa v tem trenutku odprto javno naročilo za izbiro izvjalca. 
 
Po razpravi je predsednik Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da 
sprejme predlog Rebalansa Proračuna občine Jesenice za leto 2019 po skrajšanem 
postopku, s sprejetima amandmajema. 
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GLASOVANJE: PRISOTNIH - 6 
                          ZA – 6 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TT OO ČČ KK AA   77 ::   

PP RR EE DD LL OO GG   OO DD LL OO KK AA   OO   DD OO LL OO ČČ II TT VV II   TT AA KK SS EE   ZZ AA   OO BB RR AA VV NN AA VV AA NN JJ EE   

ZZ AA SS EE BB NN II HH   PP OO BB UU DD   ZZ AA   SS PP RR EE MM EE MM BB OO   NN AA MM EE NN SS KK EE   RR AA BB EE   

PP RR OO SS TT OO RR AA   VV   OO BB ČČ II NN SS KK EE MM   PP RR OO SS TT OO RR SS KK EE MM   NN AA ČČ RR TT UU   OO BB ČČ II NN EE   

JJ EE SS EE NN II CC EE   --   DD RR UU GG AA   OO BB RR AA VV NN AA VV AA   

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Valentina Gorišek. 
 
Razprave in vloženih amandmajev ni bilo, zato je predsednik Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu Občine Jesenice, da 
sprejme predlog Odloka o določitvi takse za obravnavanje zasebnih pobud za 
spremembo namenske rabe prostora v občinskem prostorskem načrtu Občine 
Jesenice v drugi obravnavi. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 6 
 ZA – 6 
  
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TT OO ČČ KK AA   88 ::   

PP RR EE DD LL OO GG   OO DD LL OO KK AA   OO   DD OO LL OO ČČ II TT VV II   NN AA DD OO MM EE SS TT II LL AA   SS TT RR OO ŠŠ KK OO VV   

LL OO KK AA CC II JJ SS KK EE   PP RR EE VV EE RR II TT VV EE   VV   OO BB ČČ II NN II   JJ EE SS EE NN II CC EE   ––   DD RR UU GG AA   

OO BB RR AA VV NN AA VV AA   

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Valentina Gorišek. 
 
Razprave in vloženih amandmajev ni bilo, zato je predsednik Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da 
sprejme predlog Odloka o določitvi nadomestila stroškov lokacijske preveritve v 
občini Jesenice v drugi obravnavi. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 6 
 ZA – 6 
  
Sklep je bil sprejet. 
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TT OO ČČ KK AA   99 ::   

OO SS NN UU TT EE KK   PP LL AA NN AA   GG RR AA DD II TT VV EE   II NN   VV ZZ DD RR ŽŽ EE VV AA NN JJ AA   OO BB ČČ II NN SS KK II HH   

CC EE SS TT   VV   OO BB DD OO BB JJ UU   OO DD   LL EE TT AA   22 00 11 99   DD OO   LL EE TT AA   22 00 22 22   

 
Uvodno obrazložitev je podal Marko Markelj.  
 
Razprave ni bilo, zato je predsednik Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da 
sprejme Osnutek Plana graditve in vzdrževanja občinskih cest v obdobju od leta 
2019 do leta 2022, s predlogom, da se v proračunih od leta 2020 dalje planira več 
sredstev za graditev in vzdrževanje občinskih cest. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 6 
 ZA – 6 
  
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TT OO ČČ KK AA   11 00 ::   

PP RR EE DD LL OO GG   NN AA ČČ RR TT AA   RR AA VV NN AA NN JJ AA   ZZ   NN EE PP RR EE MM II ČČ NN II MM   

PP RR EE MM OO ŽŽ EE NN JJ EE MM   ––   44 ..   DD OO PP OO LL NN II TT EE VV   NN AA ČČ RR TT AA   RR AA ZZ PP OO LL AA GG AA NN JJ AA   ZZ   

NN EE PP RR EE MM II ČČ NN II MM   PP RR EE MM OO ŽŽ EE NN JJ EE MM   VV   LL AA SS TT II   OO BB ČČ II NN EE   JJ EE SS EE NN II CC EE   ZZ AA   

LL EE TT OO   22 00 11 99   

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Valentina Gorišek. 
 
Razprave ni bilo, zato je predsednik Odbora predlagal v sprejem  
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da 
sprejme 4. dopolnitev Načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem v lasti 
Občine Jesenice za leto 2019, ki predstavlja sestavni del Načrta ravnanja z 
nepremičnim premoženjem za leto 2019. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 6 
                          ZA - 6 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TT OO ČČ KK AA   11 11 ::   

PP RR EE DD LL OO GG   NN AA ČČ RR TT AA   RR AA VV NN AA NN JJ AA   SS   PP RR EE MM II ČČ NN II MM   PP RR EE MM OO ŽŽ EE NN JJ EE MM   

ZZ AA   LL EE TT OO   22 00 11 99     

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Vera Djurić Drozdek. 
 
Razprave ni bilo, zato je predsednik Odbora predlagal v sprejem  
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SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da 
sprejme Načrt pridobivanja premičnega premoženja v last Občine Jesenice za leto 
2019. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 6 
                          ZA - 6 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TT OO ČČ KK AA   11 22 ::   

VV PP RR AA ŠŠ AA NN JJ AA   II NN   PP OO BB UU DD EE   

 
Vprašanj in pobud ni bilo, zato je predsednik Odbora sejo zaključil ob 21.55 uri. 
 
 
ZAPISALA:        PREDSEDNIK ODBORA: 
Mag. Valentina GORIŠEK     Boris GRILC 
 


